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Protokół Nr 31/21  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 21 września 2021 r.  

 
Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 3 
(sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.35. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander 
Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk, Członek Komisji Piotr Wawulski oraz 
Członek Komisji Tomasz Sulima (lista obecności radnych na posiedzeniu komisji stanowi 
załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
W posiedzeniu uczestniczyli (on-line): Burmistrz Miasta Jarosław Borowski oraz stacjonarnie 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski. 
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Na wstępie Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i 
powitał wszystkich zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w 
zawiadomieniu.  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 30/21 z posiedzenia Komisji w dniu 24 sierpnia 2021 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk 

Podlaski.  
5. Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na 

gruntach prywatnych we wschodniej części miasta przy ul. Chmielnej. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że Pan Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej S.A Jerzy Krassowski zwrócił się z prośbą, aby udzielić mu głosu przed 
przystąpieniem do  realizacji porządku obrad.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie obrad Przewodniczący Komisji 
poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku Kworum. Stwierdził, że na 
4 członków Komisji 4 jest obecnych. Następie poddał pod głosowanie zaproponowany 
porządek obrad.  
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Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Przewodniczący omisji przekazał głos Panu Prezesowi, który wyraził chęć zabrania głosu w 
sprawie pisma, które było przekazane radnym.  
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski powiedział, 
że w uzupełnieniu do pytań Pana Radnego Piotra Wawulskiego zadanych na poprzedniej 
Komisji, a mianowicie „jaki byłby wzrost ceny, gdyby uwzględnić cenę obecną?” wyjaśnił, że 
przy obecnej cenie 62,63 to by był wzrost na poziomie 23-24%. Czyli 18%, to co teraz to jest 
różnica 6% i na tę chwilę będzie to kosztem przedsiębiorstwa.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski zapytał, czy dobrze zrozumiał, że jak Pan kupi do kwoty 62 
euro za jednostkę, to to się prawie zbilansuje? 
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski stwierdził, że 
nie tak prawie, bo to jest 5% różnicy. 
 
Członek Komisji Piotr Wawulski zapytał, czy te 54 euro, które Pan założył w tych 60 
notowaniach, to zbilansuje się tą podwyżką 18%? 
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski powiedział, 
że w roku taryfowym się zbilansuje.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski zapytał, czy będzie podwyżka? 
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski zaznaczył, że 
nie zakładałby, że wszystkie ceny będą szły w górę.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski stwierdził, że Pan Prezes musi kupić te uprawnienia i to jest 
4.000.000 zł różnicy w cenie z poprzednią taryfą plus około 1.200.000 zł na węglu i na miale, 
czyli wychodzi ponad 5.000.000 zł w kwocie, która jest w stosunku do tych poprzednich. 
Zapytał, czy te ponad 5.000.000 zł to te 18% podwyżki? 
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski stwierdzili, że 
jeżeli ceny uprawnień i węgla nie spadną, nie ustabilizują się na niższym poziomie, to kolejna 
podwyżka będzie konieczna. Zaznaczył też, że jest jeszcze szereg innych czynników które 
mogą spowodować podwyżkę np. wzrost płacy minimalnej, presja płacowa, ceny paliwa…  
 



3 

 

 
Protokół Nr 31/21 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk 
Podlaski w dniu 21 września 2021 r.  

Członek Komisji Piotr Wawulski zapytał, czy w przedsiębiorstwie są jacyś pracownicy na 
płacy minimalnej? Chyba nie.  
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski powiedział, 
że płaca minimalna rośnie i na pewno oczekiwania załogi też…, że o ten wskaźnik pozostała 
część dostanie podwyżkę.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski uważa, że ta sytuacja na pewno odbije się kosztem 
pracowników lub kosztem inwestycji, chyba że może Pan uszczuplić majątek firmy przez to, 
że będzie Pan musiał zapłacić kilka milionów więcej?  
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski uważa, że 
wybieganie czyim kosztem ma się to odbijać, to wybieganie za daleko, na razie nie zakłada 
żeby to się odbywało kosztem pracowników, to jest takie domniemywanie.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski zaznaczył, że tylko pyta, czy odbije się to kosztem 
pracowników, czy majątku firmy, bo bez echa nie obejdzie się, to jest duża kwota. Stwierdził, 
że na poprzedniej komisji dosyć szczegółowo przedstawił argumenty i Pan Prezes zna jego 
wiedzę, wiec nie chce tu powtarzać. Podkreślił, że wymaga od Pana Prezesa żeby wybiegał w 
przyszłość, przewidywał i słuchał sygnałów z zewnątrz, że uprawnienia pójdą w górę, a 
węgiel kupiony np. w marcu jest tańszy i można go zamagazynować. Surowiec można było 
kupić dużo wcześniej.  
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski wyjaśnił, że 
nie może zająć całego placu na składowanie, ponieważ jest ryzyko samozapłonu. 
 
Członek Komisji Piotr Wawulski powiedział, że nie chce się powtarzać, bo już to mówił na 
poprzedniej komisji, ale żeby Pan Prezes słuchał sygnałów zewnętrznych, kupił wcześniej te 
uprawnienia, to dzisiaj byśmy o tym nie dyskutowali, przedsiębiorstwo byłoby w lepszej 
sytuacji finansowanej, a mieszkańcy nie zapłaciliby drożej.  
 
Członek Komisji Tomasz Sulima zapytał o bilansowanie się, o czym Pan Prezes wspomniał. 
Zakładamy najbardziej optymalny scenariusz, ale chciałby go antycypować na ten mniej 
korzystny, czyli dużo bardziej pesymistyczny scenariusz. Mówił Pan, że ok 18% mają pokryć 
mieszkańcy, a 6% spółka jest w stanie pokryć. Zaznaczył, że chce wyjść naprzód i założyć ten 
bardziej negatywny scenariusz, czyli, że te kwoty za emisje będą jeszcze bardziej rosnąć. 
Zapytał ile ponad te 6% jest w sanie spółka wziąć na siebie, biorąc pod uwagę podwyżkę 
płacy minimalnej?  
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski stwierdził, że 
w dłuższym terminie spółka nie może brać na siebie, bo to doprowadzi do upadłości. Ceny 
mogą też spaść, więc jedną z metod jest systematyczne kupowanie w niewielkich partiach. 
Dodał, że zastanawia się nad opracowaniem programu i zasad zakupu tych uprawnień do 
emisji CO2.  
 
Członek Komisji  Tomasz Sulima rozumie, że przy tym jeszcze większym wzroście kwot za 
uprawnienia emisji CO2 to to ponad 6% na siebie wezmą mieszkańcy?  
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Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A  Jerzy Krassowski stwierdził, że 
tak można powiedzieć.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podziękował Panu Prezesowi za wyjaśnienia.  
 
Dotyczy punktu nr 3  
 
Przyjęcie Protokołu Nr 30/21 z posiedzenia Komisji w dniu 24 sierpnia 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu. 
 
Głosowano w sprawie 
Przyjęcie Protokołu Nr 30/21 z posiedzenia Komisji w dniu 24 sierpnia 2021 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4  
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa 
Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa 
Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością..  
 
Wyniki głosowania” 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
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Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków rządowego 
funduszu rozwoju mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków rządowego 
funduszu rozwoju mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 
Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” sp. z o.o..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Informacja z realizacji budżetu miasta za I półrocze 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji uznał, że komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2034. 
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Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2034..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta 
na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na 
2022 rok..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian do regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian do regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie miasta Bielsk Podlaski..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Raport z wykonania programu ochrony środowiska dla miasta Bielsk Podlaski w latach 
2019-2020.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji uznał, że komisja zapoznała się z przedłożonym raportem. 
 
Rozpatrzenie wystąpienia pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk Podlaski 
dotyczącego kontroli realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej na 
terenie miasta Bielsk Podlaski”. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji uznał, że komisja zapoznała się z przedłożonym 
wystąpieniem.  
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na gruntach 
prywatnych we wschodniej części miasta przy ul. Chmielnej. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na gruntach 
prywatnych we wschodniej części miasta przy ul. Chmielnej..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
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Członek Komisji Tomasz Sulima powiedział zabiera głos w sprawie pisma Dyrektora 
Chomaniuka w prawie Szkoły Podstawowej Nr 2 w Bielsku Podlaskim. Pan Dyrektor był na 
poprzednich komisjach z racji obowiązków na naszej komisji już go nie ma, ale jest to sprawa 
paląca. Nie da się ukryć, że to już jest jedyna szkoła za torami, już same liczby z tego roku 
pokazują skale potrzeb. Przygotowanie dokumentacji projektowej 150.000, być może do 
2000.000 zł i to jest to nad czym powinniśmy się pochylić jako radni.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział 
w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 
 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


